
Coronaprikje bij zondag 4 juli 2021  

Geen sant in eigen land? 

 

De Israëlieten staan niet open 

voor het Woord van de profeet. 

Ook Jezus stoot in Nazareth op onbegrip. 

Mensen geloven niet wat Hij zegt 

en wat Hij voor goeds doet. 

 

Door wie laten wij ons leiden? 

Naar wie luisteren wij, 

overspoeld als we worden 

door berichten en informatie … 

Door de waan van de dag 

of door diepere waarden? 

 

Wie is onze gids in coronatijden? 

 

En wat heeft Jezus ons vandaag te zeggen? 

 

Mia Verbanck  


